
Zápisnica zo zasadnutia Rady školy pri Gymnáziu Cyrila Daxnera 

vo Vranove nad Topľou 

 

 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny 

Dátum: 12. 12. 2023 

Program: 1. Otvorenie 

2. Hospodárenie školy k decembru 2023, projekt Debarierizácia, projekt 

Multifunkčné      ihrisko 

                  3. Priebežné výsledky žiakov vo vzdelávaní, v súťažiach 

       4. Informácie o počte žiakov do 1. ročníka 2024/2025 

       5. Informácie o dianí v škole – dobročinné aktivity 

       6. Rôzne, Záver  

 

K bodu 1 

V úvode zasadnutia Rady školy pri Gymnáziu Cyrila Daxnera vo Vranove nad Topľou privítala 

predsedníčka RŠ Mgr. Iveta Pribulová prítomných členov RŠ a oboznámila ich s programom. 

 

K bodu 2 

Pani riaditeľka PhDr. Zuzana Dragulová oboznámila členov RŠ s hospodárením školy. 

Vzhľadom na počet žiakov, je škole umožnené štandardné fungovanie bez obmedzení a nebolo 

potrebné žiadať PSK o dofinancovanie školy. Zároveň škola žiadalo Ministerstvo školstva 

o dotáciu, ktorá jej bola schválená. 

V projekte Debarierizácia, má škola v pláne zrekonštruovať vchod do budovy pribudovaním 

bočných plošín a zároveň plánuje opravu starého výťahu v novej budove gymnázia. Kompletná 

dokumentácia je pripravená a čaká sa na súťaž v rámci verejného obstarávania v PSK. 

V projekte Multifunkčné ihrisko, pani riaditeľka PhDr. Zuzana Dragulová odprezentovala 

projekt ihriska postaveného na streche pôvodnej telocvične, pričom spomenula všetky 

bezpečnostné opatrenia a zároveň načrtla možnú spoluprácu s inými organizáciami (Domov 

dôchodcov). 

 

K bodu 3 

Priebežné výsledky žiakov sú štandardné. Čo sa súťaží týka, aktuálne sú rozbehnuté školské 

kolá olympiád a postupne začínajú okresné súťaže.  



Žiaci gymnázia sa zúčastnili medzinárodnej dejepisnej súťaže v Chebe, kde sa umiestnili na 

krásnom 12. mieste a patrili k najlepším zo Slovenska.  

V rámci AMAVET, dvaja žiaci gymnázia (2.A), pracovali na biologickom projekte na 

znižovanie cholesterolu, v čom boli veľmi úspešní, zároveň sa zúčastnili celoštátnej prehliadky 

v Bratislave. V ďalšom kroku sa chcú venovať tvorbe tinktúry a založiť si cvičnú firmu. 

 

K bodu 4 

Počet žiakov pre školský rok 2024/2025 bol predbežne stanovený na 84, avšak po písomnej 

žiadosti adresovanej PSK sa počet žiakov navýšil na 87. 

 

K bodu 5 

Pri bode dobročinných aktivít sa k slovu dostal predseda školského parlamentu, žiak 1. A triedy 

Silvio Leo Sisák, ktorý zreferoval všetko dianie na škole. Z množstva aktivít spomenieme 

prednášku pána Kasenického na tému Crash Testy, ktorá žiakov veľmi zaujala. Ďalej žiaci 

usporiadali vianočné trhy a s nimi spojenú vianočnú burzu na pomoc pre Paľka Štovku, malého, 

2- ročného chlapčeka, ktorý trpí vzácnou metabolickou poruchou a tým mu žiaci chceli prispieť 

na potrebnú rehabilitáciu. S malým Paľkom je rovnako spojený aj live stream, ktorý sa chystá 

na 16.12.2023, ktorý bude pod taktovkou žiaka 2.B triedy, Timoteja Sidora, počas ktorého môže 

ktokoľvek prispieť na transparentný účet.  

Zároveň predseda školského parlamentu spomenul aj ďalšie aktivity ako Vianočné pečenie 1.B 

triedy (predaj na charitu), zbierka kníh a hier pre deti v detskom domove, Imatrikulácia prvákov 

a Noc v škole. Členovia RŠ boli zároveň oboznámení s podujatiami, ktoré žiakov gymnázia 

ešte len čakajú, napr. basketbalový turnaj, divadelné predstavenie v Michalovciach 

a v neposlednom rade škola plánuje udeliť svojim študentom 20.12.2023 riaditeľské voľno. 

 

K bodu 6 

Na záver sa predsedníčka Rady školy poďakovala prítomným za účasť a zasadnutie ukončila. 

 

 

Dátum 12.12.2023      Mgr. Iveta Pribulová 

                 predsedníčka 

 

Zapísala: Mgr. Katarína Kerestešová   


